
Forsvarsudvalget

Til: Forsvarsministeren

Dato: 6. oktober 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FOU alm. del

Spørgsmål 4
Kan ministeren forklare, om oplysningerne fra den cd med billedmateriale - der
er omtalt i medierne i forbindelse med sagen om fangemishandling - kom videre
til relevante myndigheder i Forsvaret, eller i fald dette ikke var tilfældet, hvorfor
ikke?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Frank Aaen (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Frank.Aaen@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Hans Christian Thoning
formand
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